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Принц Александар Карађорђевић изјавио је данас да је венчање принца Вилијама и Кејт
Мидлтон диван догађај који уједињује људе. Принц Александар је у живом укључењу за
британску телевизију БиБиСи (ББЦ) рекао да је цео догађај био фасцинантан и да он
представља велику породичну светковину.

  

"Обоје су изгледали фасцинантно, видели смо се у палати и били су тако топли према
свима. Руковали смо се и он ме је погледао директно у очи, а она је веома слатка", рекао
је српски принц за британску телевизију.

  

На питање новинарке да ли верује да ће овај брак бити бољи од претходних бракова у
британској династији, принц Александар је рекао да Вилијам и Кејт имају веома добар
однос и да се знају од универзитетских дана.

  

БиБиСи (ББЦ) је данас снимила принца Александра Карађорђевића и супругу Катарину
како улазе у Вестминстерску опатију где су присуствовали венчању принца Вилијама и
Кејт Мидлтон.

  

Репортер БиБиСија представио је Карађорђевиће као "краљевску породицу из Србије".

  

Принц Александар носио је сиви фрак са плавом краватом, док је принцеза Катарина
била у шампањ златном ансамблу са шеширом у истој боји.

  

Карађорђевићи су седели у главном олтару цркве, на северној страни, у редовима који
се налазе иза краљице Елизабете друге и војводе од Единбурга.
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